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دیدار تیم ملی والیبال دانش آموزی ایران با رهبر انقلاب

رقابت های  والیبال  قهرمان  تازگی  به  که  ایران  دانش آموزی  والیبال  تیم ملی 
دانش آموزان جهان در صربستان شده است، صبح روز چهارشنبه  با رهبر انقلاب 
اسلامی دیدار و گفت وگو کردند. این تیم که با نام سردار شهید حاج محمدرضا زاهدی 
در این مسابقات شرکت کرده بود، موفق شد با هفت پیروزی متوالی، بر سکوی 
نخست دنیا بایستد. KHAMENEI.IR عکس یادگاری بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 

والیبال دانش آموزی با رهبر انقلاب را منتشر کرد.

وزیر ورزش و جوانان؛

تغییر نام استقلال در مسیر قانونی انجام شود 
کیومرث هاشمی، وزیر ورزش و جوانان، صبح روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیأت 
دولت اظهار داشت: »هفته آینده مراسم تجلیل از 1517 نفر از قهرمانان و دست اندرکاران 
ورزش که سال گذشته برای کشور افتخارآفرینی کردند، با حضور رئیس جمهوری برگزار 
می شود و 230میلیارد تومان پاداش این عزیزان است.« او افزود: »متولی المپیک، کمیته 
ملی المپیک است و وزارت ورزش هم کمک می کند، خصوصا در رشته های المپیکی 
مانند کشتی، تکواندو و وزنه برداری.« وزیر ورزش گفت: »استقلال و پرسپولیس واگذار 
شده اند، اما برای تغییر نام باید روال آن طی شود. ما کمیسیون ماده 5 باشگاه ها را 
داریم، لذا خواهشمندیم هر باشگاهی اعم از خرد و بزرگ برای تغییر نام، مسیر قانونی 
خود را طی کند.« هاشمی تصریح کرد: »حق پخش تلویزیونی صرفا متعلق به دو باشگاه 
فوتبال تهران نیست، بلکه متعلق به ورزش است و باید گره آن گشوده شود. در برنامه 
هفتم این موضوع دیده شده است که به آیین نامه ای که با کمک وزارت ورزش و سازمان 
صداوسیما تنظیم می شود و به تصویب هیأت دولت می رسد، حواله شده است. با حق 

پخش، بسیاری از مشکلات ورود بخش خصوصی به ورزش حل می شود.«

خشم هواداران الاتحاد از بنزما و گایاردو
الاتحاد فصلی ناامیدکننده را سپری می کند، حتی رفتن نونو سانتو و آمدن مارچلو 
گایاردو هم جواب نداد و نه تنها نتایج این تیم عربستانی را بهتر نکرد که بدتر هم کرده 
است. الاتحاد در نیمه نهایی جام حذفی عربستان با آنکه الهلال یک نیمه 10 نفره بود، 
باز هم با نتیجه 2 بر یک شکست خورد تا دستش از جام کوتاه بماند. به نوشته روزنامه 
سعودی  اسپورت، هواداران الاتحاد به شدت از نتایج تیم شان عصبانی اند و به همین 
علت خواستار اخراج گایاردو و فسخ قرارداد بنزما شده اند. بنزما که تابستان پیش 
به الاتحاد پیوست، عملکرد خوبی در این تیم نداشته و بازی های زیادی را به خاطر 
آسیب دیدگی از دست داده است. او به بازی با الهلال هم نرسید و به خاطر آسیب دیدگی 
این بازی را نیز از دست داد. طبق اعلام سعودی اسپورت، هواداران عصبانی الاتحاد 
خواستار اخراج پنج بازیکن خارجی تیم و جذب چهره های سرشناس در تابستان شده اند 

و به همین علت پیش بینی می شود این تیم در تابستان تغییرات زیادی داشته باشد.

تجلیل ۲۳۰میلیاردی از مدال آوران ورزش با حضور رئیسی
به نقل از وزارت ورزش و جوانان، مراسم تجلیل از قهرمانان و مدال آوران ورزش 
، روز سه شنبه هفته آینده با حضور رئیسی، رئیس جمهوری، برگزار می شود.  کشور
به گفته وزیر ورزش، قرار است در این مراسم 230میلیارد تومان در قالب پاداش به 

مدال آوران سال 1۴02 اهدا شود.

رئیس فدراسیون کونگ فو مشخص شد
مجمع انتخاباتی فدراسیون کونگ فو و هنرهای رزمی روز چهارشنبه 12 اردیبهشت 
به ریاست سیدمحمد شروین اسبقیان، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش و جوانان و با حضور سیدمناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک و 
اعضای مجمع این رشته در تالار پارالمپیک کمیته ملی پارالمپیک برگزار شد. حجت 
و  هاشمی منش  سیدعباس  شیرزادی،  سیدمجتبی  شهرانی،  رضا  جوانمردی، 
محمد نوحی پنج کاندیدایی بودند که صلاحیت آنها برای حضور در مجمع انتخاباتی 
فدراسیون کونگ فو و هنرهای رزمی تایید شده بود، اما با انصراف چند کاندیدا، 
رقابت بین سیدمجتبی شیرزادی و سیدعباس هاشمی منش برگزار شد. درنهایت 
با رأی گیری از اعضای مجمع، سیدعباس هاشمی منش با کسب 3۶ رأی  از ۴۸ رأی 
ماخوذه برای چهار سال به عنوان رئیس جدید فدراسیون کونگ فو و هنرهای رزمی 

انتخاب شد. سیدمجتبی شیرزادی نیز 12 رأی کسب کرد.

مسعود اسکویی درگذشت
دلیل  به  تلویزیون،  و  رادیو  ورزش  قدیمی  مفسر  و  مجری  اسکویی،  مسعود 
شکستگی ناحیه پا و لگن در بیمارستان لاله عمل جراحی شد و مدتی در بخش 
مراقبت های ویژه تحت نظر پزشکان بود که دیروز 12 اردیبهشت 1۴03 در ۸5 سالگی 
دار فانی را وداع گفت. استاد اسکویی که متولد سال 131۸ بود، از سال 13۴5 به 
استخدام تلویزیون ملی ایران درآمده و سابقه حدودا 57 سال گزارشگری و فعالیت 
در رادیو و تلویزیون را داشت. او از جمله گزارشگران و مفسران ورزشی بود که در 

رشته های مختلف از جمله والیبال سال ها سابقه فعالیت داشت.

ابراز علاقه بایرن مونیخ به جذب فن دایک 
باشگاه بایرن مونیخ که در آستانه استخدام رالف رانگنیک به عنوان جانشین 
توماس توخل در تابستان پیش رو است، گزینه های مدنظرش برای تقویت ترکیب 
خود برای فصل آینده را هم زیرنظر گرفته که یکی از آنها ظاهرا فیرجیل فن دایک است. 
بر اساس ادعای رسانه فرانسوی  »اسپورتس زون«، باشگاه بایرن مونیخ در چند 
روز اخیر وضعیت فن دایک در بازار نقل وانتقالات را از باشگاه لیورپول جویا شده 
است. این مدافع هلندی که تنها یک فصل دیگر از قراردادش با لیورپول باقی مانده، 
پیشنهادهای خوبی از باشگاه های عربستانی دریافت کرده است. فن دایک 32 ساله 
که تاکنون در 2۶7 بازی برای لیورپول به میدان رفته و آمار 23 گل زده و 12 پاس گل را از 
خود برجای گذاشته است، می خواهد در این تیم بماند، اما مدیران باشگاه لیورپول 

بی میل نیستند از فروش این بازیکن در تابستان سال جاری درآمدی کسب کنند.

درباره  قزوین،  شمس آذر  فوتبال  تیم  بازیکن  نسایی،  امیرمحمد  ]شهروند[ 
شرایطش در این تیم و آینده ای که در این باشگاه دارد، گفت: »می توانستم بهتر 
باشم و همیشه آدم دوست دارد شرایط بهتری را برای خود رقم بزند. شمس آذر 
هم سال اولی است که به لیگ برتر آمده است و کم کم شرایط دارد مهیا می شود. به 
احتمال زیاد در شمس آذر نخواهم ماند و فصل بعدی در تیم دیگری توپ خواهم 
زد. اگر هم قرار بر ماندن باشد، باید ببینیم شرایط تیم چطور است، چون شمس آذر 

یک تیم خصوصی  است و باید دید قرار است مدیران به چه شکل تیم داری 
کنند.«

تیم های شمس آذر قزوین و پیکان در هفته بیست وپنجم لیگ برتر 
مقابل هم قرار گرفتند و یشمی پوشان قزوین با گل دقایق پایانی حسین 

سعید  شاگردان  دادند.  شکست  را  خودروسازان  یک  بر   2 گودرزی 
دقیقی در اکثر دقایق این مسابقه توپ و میدان را در اختیار داشتند و 
موقعیت های بیشتری روی دروازه پیکان ایجاد کردند، اما تیرک دروازه، 
شدن  بیشتر  مانع  شمس آذر  بازیکنان  بی دقتی  و  ناصری  درخشش 

اختلاف گل شد و شمس آذر با تک گل زودهنگام پوریا سرآبادانی 
از حریف خود پیش بود. در دقیقه ۸9 مسابقه حامد پاکدل با 

نفوذ فوق العاده ای که داشت، توانست گل تساوی را به ثمر 
برساند و با توجه به شوک ناگهانی که به شمس آذر وارد شده 

بود، به نظر می رسید دقایق پایانی برای شمس آذر سخت 
خواهد گذشت و این پیکان باشد که حملاتی را روی دروازه 

آنها شکل دهد، اما تیم میزبان خیلی زود توانست روی 
ضربه فوق العاده حسین گودرزی گل دوم را به ثمر 

برساند و در وقت های اضافه مسابقه پیروزی را به 
دست آورد.

تیم  تکنیکی  بازیکن  نسایی،  امیرمحمد 
با  که  گفت وگویی  در  قزوین،  شمس آذر  فوتبال 

در  پیکان  مقابل  تیمش  پیروزی  درخصوص  داشت،  ما 
آورد  برتر صحبت های به میان  هفته بیست وپنجم لیگ 

و همچنین درباره آینده خود در این باشگاه سخن گفت و 
تاکید داشت که احتمال کمی وجود دارد که این بازیکن در جمع 
شاگردان سعید دقیقی باقی بماند و فصل آینده در تیم دیگری 

توپ خواهد زد. 

گفت وگوی »شهروند« را با امیرمحمد نسایی می خوانید:

ابتدا درباره پیروزی شمس آذر قزوین مقابل پیکان 	 
صحبت کنید و این پیروزی چقدر در روحیه و شرایط 

تیم تاثیرگذار بود؟
و  بود  ما  اختیار  در  بازی  کل  بود،  خوبی  خیلی  دیدار 
حضور  تماشاگران  اگر  بزنیم.  گل  بیشتر  می توانستیم 

داشتند، شرایط بهتری رقم می خورد، اما کارهای تاکتیکی 
ج  خود را انجام دادیم. در 10 دقیقه آخر از شکل خود خار

شدیم وگرنه می توانستیم گل های بیشتری بزنیم و 
توانستیم یک رتبه در جدول بالاتر بیاییم. 

تیم 	  رختکن  در  هواداران  از  یکی  حضور 
بازی  بعد  جالب  اتفاقات  از  یکی  شمس آذر 

بود. شما از حضور این هوادار مطلع بودید؟
اطلاعی نداشتیم که آن هوادار به رختکن می آید و 

در آن زمان داشتیم لباس عوض می کردیم 
که دیدیمش و با یکی از بازیکنان تصمیم 
گرفتیم با او عکس بگیریم. آن هوادار هم 

از این اتفاق بسیار خوشحال بود. البته من 

از او خوشحال تر بودم که این عکس را گرفتم، امیدوارم او هم خوشحال شده باشد. 

هم 	  گذشته  هفته  و  است  خورده  رقم  تو  برای  جالبی  اتفاقات  مدت  این  در 
خانواده ات برای دیدن بازی به ورزشگاه آزادی آمده بود. 

خانواده همیشه باعث روحیه و انگیزه زیاد می شود و امیدوارم در ادامه هم حضور 
زنان در ورزشگاه باعث پیشرفت شود. 

تو یکی از عوامل اصلی صعود شمس آذر قزوین به لیگ برتر 	 
بودی. تا الان از عملکردت راضی بودی؟

 می توانست بهتر باشد و همیشه آدم دوست دارد شرایط بهتری 
را برای خود رقم بزند. شمس آذر هم سال اولی است که به لیگ برتر 
آمده است و کم کم شرایط دارد مهیا می شود. خیلی از تیم های پایین 
دارم  دوست  شدند.  مسابقات  وارد  بیشتری  هزینه های  با  جدولی 
عملکرد بهتری داشته باشم، اما همین که بتوانم به تیم کمک کنم، 

فکر کنم خوب و کافی باشد. 

پس حتما دوست داری به تیم های بهتری هم 	 
ملحق شوی؟

قطعا. همه دوست دارند به تیم های بزرگ تر راه پیدا 
دوست داشتنی   و  خوب  تیم  آذر  شمس  البته  کنند، 

است.

از استقلال و پرسپولیس پیشنهاد 	  اگر روزی 
داشته باشی، کدام تیم را انتخاب می کنی؟

بستگی به شرایط دارد و باید ببینم کدام تیم برای آینده ام 
بهتر خواهد بود. 

با توجه به شرایط سنی ات، دوست داری روزی 	 
پیراهن تیم ملی را بپوشی؟

قطعا هر کسی دوست دارد که پیراهن تیم ملی را بپوشد. 
در این مدت باب شده است که جوان ترها به تیم ملی 
بیایند، اما تلاش خود را می کنم و اگر حقم باشد، امیدوارم 
روزی برای تیم ملی هم بازی کنم. ناامید نیستم و می دانم 
را زیر نظر دارد. امیدوارم که  آقای قلعه نویی همه ما  که 
، نظر ایشان را جلب  بتوانم با عملکرد خوبم و تلاش بیشتر

کنم و بتوانم پیراهن مقدس تیم ملی را به تن کنم.

تا چه زمانی با شمس آذر قزوین قرارداد داری؟	 
من سال بعد هم با شمس آذر قرارداد دارم. 

این فصل تیمت را در لیگ برتر چطور دیدی و 	 
شرایط برای فصل بعد چگونه است؟

فصل  و  ماند  نخواهم  شمس آذر  در  زیاد  احتمال  من 
بعدی در تیم دیگری توپ خواهم زد. اگر هم قرار بر ماندن 
باشد، باید ببینیم شرایط تیم چطور است، چون شمس آذر 
یک تیم خصوصی  است و باید دید قرار است مدیران به چه 

شکل قرار است تیم داری کنند.

پیشنهادی 	  نیم فصل  انتقالات  و  نقل  در 
داشتی و آیا مقصد احتمالی برای فصل آینده وجود دارد؟

بعد،  فصل  برای  اما  داشتم،  پیشنهاد  نیم فصل  در  بله، 
تیم ها دچار تغییرات می شوند و الان نمی شود روی صحبت ها 

حساب باز کرد. 

مطمئنمقلعهنوییمنرامیبیند
  شمس آذر را دوســت دارم اما به تیم های بزرگ تر هم فکر می کنم!

اخبار روز

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

امیرمحمد نسایی در گفت وگو با »شهروند«؛

گفت وگوی اختصاصی با داور  زنی  که برای مردان قضاوت می کند

فتحی:نمیتوانمحسمراتوصیفکنم
تیم ملی  قهرمانی  گذشته  روزهای  در  ]شهروند[  
فوتسال کشورمان در مسابقات جام ملت های آسیا، 
سروصدای زیادی به پا کرده بود. سیزدهمین قهرمانی 
شاگردان وحید شمسایی، یکی از اتفاقات خوب ورزش 
اما جامعه فوتسال در  ایران در روزهای گذشته بود، 
این مسابقات سه نماینده دیگر هم داشت. ابراهیم 
داور  سه  ناظمی،  گلاره  و  فتحی  زری   ، محرابی افشار
بین المللی فوتسال ایران هستند که مانند دوره قبلی 
این بار در مسابقات جام ملت های مردان آسیا حضور 
پر رنگی داشتند. زری و گلاره البته به عنوان تنها داوران 
زن، برای قضاوت در این تورنمنت دعوت شده بودند و 

از این حیث هم تابوشکن بودند.
که  ایران،  فوتسال  شیرازی  داور  فتحی،  زری 
و  زنان  برای  مختلف  تورنمنت های  در  سال هاست 
از  »شهروند«  با  گفت وگو  در  می کند،  قضاوت  مردان 
لذت حضور در این مسابقات می گوید. او در ابتدای این 
گفت وگو بیان کرد: »قضاوت در این مسابقات، تجربه 
کسب  را  نبود و دو سال قبل همین تجربه  جدیدی 
کرده بودم، اما اگر بارها و بارها هم فرصت قضاوت در 
این مسابقات را پیدا کنم، کماکان یک حس بی نظیر 
خواهم داشت. این بالاترین سطح مسابقات فوتسال 
در آسیاست و افتخار می کنم که به عنوان یک زن ایرانی، 

در این رقابت ها حضور دارم.«
با  مسابقات  این  تفاوت  درخصوص  فتحی 
رقابت های داخلی گفت: »ما در ایران به دلیل قوانین 

را  زنان  مسابقات  در  قضاوت  اجازه  فقط  کشورمان 
داریم؛ سطح این مسابقات به هیچ عنوان با یکدیگر 
قابل قیاس نیست، اما اگر بخواهم از یک حس بسیار 
زیبا بگویم، رقابت هایی را که قضاوت می کردم، شبکه 
ورزش پخش زنده داشت و مردم این مسابقات را دیده 

بودند.« 
برایم  مردم  نظرات  مدت  این  »در  داد:  ادامه  او 

آنها گرفتم  بسیار جالب بود. انرژی مثبت بسیاری از 
و انگیزه ای که به من دادند، قطعا در ادامه راه باعث 
از  یکی  درخصوص  فتحی  شد.«  خواهد  پیشرفتم 
جذاب ترین نظرات مردم می گوید: »بسیاری از مردم به 
من می گفتند که افتخار می کنند یک زن ایرانی در این 
رقابت ها حضور دارد. این پیام ها زیباترین دستاوردی 

بود که می توانستم داشته باشم.«

قطعا هر کسی دوست 
دارد که پیراهن تیم ملی را 
بپوشد. در این مدت باب 
شده است که جوان ترها 
به تیم ملی بیایند، اما 
تلاش خود را می کنم و اگر 
حقم باشد، امیدوارم روزی 
برای تیم ملی هم بازی کنم. 
ناامید نیستم و می دانم 
که آقای قلعه نویی همه ما 
را زیر نظر دارد. امیدوارم که 
بتوانم با عملکرد خوبم و 
، نظر ایشان  تلاش بیشتر
را جلب کنم و بتوانم 
پیراهن مقدس تیم ملی را 
به تن کنم

ما در ایران به دلیل قوانین 
کشورمان فقط اجازه 
قضاوت در مسابقات 
زنان را داریم؛ سطح این 
مسابقات به هیچ عنوان 
با یکدیگر قابل قیاس 
نیست، اما اگر بخواهم 
از یک حس بسیار زیبا 
بگویم، رقابت هایی را که 
قضاوت می کردم، شبکه 
ورزش پخش زنده داشت و 
مردم این مسابقات را دیده 
بودند

عکس: امیر گلریز


